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REPUBLIKA HRVATSKA
KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA

GRAD KRAPINA
       GRADSKO VIJEĆE

KLASA: 021-05/12-01/008
URBROJ: 2140/01-01-0105-12-7
KRAPINA, 23.04.2012.

SKRAĆENI  ZAPISNIK

sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 23.04.2012. godine u 19,00  sati u maloj 
dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini

SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: 

Mladen Gregurović, Danijel Pavić, Nenad Drndić, Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip Kozina, Zoran 
Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko, Robert Cerovečki, Mirko 
Koret, Štefanija Družinec, Nenad Sikirica,  Zdenka Grilec, Vladimir Bajcer, Branko Kunštek, Stjepan 
Štrok (kao zamjena za Danijela Klasića)

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Boris 
Bočkaj, zamjenik gradonačelnika, Vlasta Bočkaj, pročelnica, Snježana Pelin, pročelnica, Miroslav Ivić, 
pročelnik, Branka Stipić, voditelj zapisnika te predstavnici medija.

Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 20. sjednicu Gradskog vijeća Grada Krapine, 
pozdravlja sve prisutne, konstatira nakon izvršene prozivke, da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova 
Gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi akti. 

Predsjednik Gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  predlaže dopunu dnevnog reda današnje sjednice sa 
slijedećim točkama

- Izvješće Mandatne komisije, 
- Prijedlog Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za statutarno – pravna pitanja.

Nakon  istog čita prijedlog dnevnog reda današnje sjednice koji su članovi vijeća primili uz poziv i uz 
navedenu dopunu :

1. Izvješće Mandatne komisije, 
2. Pitanja i prijedlozi,
3. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća,
4. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna GUP-a Grada Krapine,
5. Prijedlog Smjernica razvoja sustava zaštite i spašavanja u 2012. godini,
6. Prijedlog Analize stanja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine,
7. Izvještaj o provođenju izbora za mjesne odbore na području Grada Krapine,
8. Prijedlog natječaja za prodaju nekretnina – stana u vlasništvu Grada Krapine,
9. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Krapine,
10. Prijedlog Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za statutarno – pravna pitanja.
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Nakon kraće rasprave konstatira se da je jednoglasno usvojen dnevni red kako su članovi Gradskog 
vijeća primili uz pozive i radni materijal za današnju sjednicu sa naprijed navedenom dopunom. 

T O Č K A  1.

Izvješće Mandatne komisije

Predsjednik Mandatne komisije g. Mirko Koret je izvjestio članove vijeća da je danas održana sjednica 
Mandatne komisije na kojoj je primljeno izvješće o ostavci člana Gradskog vijeća Grada Krapine. Na 
temelju istog Gradsko vijeće Grada Krapine donosi slijedeći

Z A K L J U Č A K

1. Prima se na znanje Izvješće Mandatne komisije Gradskog vijeća Grada Krapine.
2. Na temelju Izvješća iz toč.1. ovog Zaključka utvrđuje se:
- da su zbog podnošenja pisane ostavke ispunjeni zakonom predviđeni uvjeti za prestanak mandata 
vijećnika Danijela Klasića te da su ispunjeni zakonski uvjeti za početak mandata zamjenika vijećnika  
Stjepana Štroka.
3. Ovaj Zaključak objavit će se u Službenom glasniku Grada Krapine.
Predsjednik vijeća čita nadalje prisegu prema odredbama Poslovnika te Stjepan Štrok izgovara riječi 
“prisežem”.

T O Č K A 2.

Pitanja i prijedlozi

1. Član Gradskog vijeća g. Josip Kozina postavlja slijedeća pitanja:

- da li je Grad Krapina upoznati da se poštanski ured u Lepajcima zatvara,
- da li će krenuti i kada radovi na željezničkom stajalištu u Pristavi Krapinskoj obzirom da 

radovi ne izvode, a  rečeno je da je potpisan ugovor.
Gradonačelnik Josip Horvat je odgovorio da mu je poznata informacija o zatvaranju poštanskog ureda u 
Lepajcima. Navodi da je Grad početkom 2. mjeseca dostavo pismeni upit Hrvatskim poštama. Prema 
njihovoj procjeni taj ured ostvaruje gubitak. Grad se protivi zatvaranju ureda. Hrvatske pošte su se 
obratile i Krapinsko - zagorskoj županiji te bi se ovih dana trebao održati sastanak Hrvatskih pošta, 
Krapinsko - zagorske županije i Grada Krapine radi rješavanja tog problema.
Gradonačelnik dalje navodi da je za izgradnju željezničkog stajalište u Pristavi Krapinskoj, Grad Krapina 
platio projektnu dokumentaciju. Početkom 3. mjeseca je dostavljen dopis od strane Hrvatskih željeznica 
da izgradnja željezničkog stajališta u Pristavi Krapinskoj nije ušla u plan investicija i program Hrvatskih 
željeznica.
G. Josip Kozina izražava sumnju da će taj projekat stati zbog promjene vlasti te apelira na sve koji mogu 
pomoći da pomognu da se taj projekt realizira.

2. Član Gradskog vijeća g. Vladimir Bajcer postavlja slijedeća pitanja:
- zahvaljuje se na pisanom odgovoru na njegovo pitanje o Mjesnom odboru kao pravnoj 

osobi, odgovor je temeljiti ali je još u dilemi što je to pravna osoba te odobrava što se 
vjećnicima dostavlja Sl. glasnik Grada Krapine,

- u Podgori Krakom d.o.o. Krapina buši za vodu – zašto je gradilište zatvoreno i kada će 
tu bušotinu Krakom staviti u svoj sistem,

- odgovoreno mu je da Grad nema ništa sa Krakom - gradnjom d.o.o. Krapina međutim
nigdje nije vidio da je  Krakom - gradnja d.o.o. Krapina platila pristojbu za stambeno 
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poslovnu zgradu gdje će poslovati Lidl te traži pisani odgovor zašto komunalni doprinos 
nije naplaćen za tu zgradu,

- da li se odustalo od asfaltiranje ceste Dolac?
Gradonačelnik Josip Horvat je odgovorio da će se za bušotinu tražiti pisani odgovor od Krakom d.o.o. 
Krapina. 
Komunalni doprinos se plaća prema našoj Odluci te će se također izraditi pisani odgovor za plaćanje 
komunalnog doprinosa za predmetnu stambeno poslovnu zgradu.
Nije se odustalo od projekta ceste Dolac nego se zbog samog postupka i nedobivanja suglasnosti nije 
prišlo izgradnji. Naime, HŽ svaki puta traži nešto novo, ima neke nove uvjete koji se svaki puta trebaju 
izvršiti, pa se postupak odugovlači.

3. Član Gradskog vijeća g. Koret Mirko postavlja slijedeća pitanja:
- na pješačkom nogostupu u Ulici A. Hebranga do danas nije ništa učinjeno te 

napominjem da sam osobno vidio kada se jedna gospođa skoro ozlijedila te tražim 
odgovor kada će se izgraditi nogostup,

- parkiralište kod Motela je napravljeno i postoje zeleni otoci na kojima nema ni cvijeća 
ni trave nego je korov, radnici Krakoma su to počistili no sve to daje ružnu sliku 
Grada te se moli gradonačelnik da intervenira.

Gradonačelnik Josip Horvat je odgovorio da izgradnja nogostupa u Ulici A. Hebranga nije u planu 
Mjesnog odbora. To je županijska cesta pa se treba tražiti suglasnost.
Za odmorište kod Motela će se izvršiti provjera, a prema njegovom saznanju je trebala biti posijana trava. 

4. Član Gradskog vijeća gđa Štefanija Družinec postavlja slijedeća pitanja:
- tko je vlasnik zemljišta pokraj željezničke pruge kod Šavrića, ispod Šapca,
- peticija građana je od 20.4.2009. godine za uređenje površine u Ulici kneza Držislava, 

do sada se ništa nije radilo.
Gradonačelnik Josip Horvat je odgovorio da će se utvrditi tko je vlasnik zemljišta kod Šavrića te će se 
dostaviti odgovor.
Zemljište će se čim prije urediti. Moli da se obavijesti komunalni redar ukoliko tko vidi da se smeće 
navozi.

5. Član Gradskog vijeća g. Nenad Sikirica postavlja slijedeća pitanja:
- zašto se ne promijeni radno vrijeme ugostiteljskih objekta, ostaje smeće tako da bi 

ujutro grad bio lijep i čist,
- da li Mjesni odbor Krapina funkcionira  jer dugo nisu imali sjednice te ga zanima što 

je s MO Krapina.
Gradonačelnik Josip Horvat je odgovorio da Grad Krapina nema ovlasti na radno vrijeme. 
Mjesni odbor Krapina funkcionira te će se dostaviti pisani odgovor kada su održane zadnje sjednice.

6. Član Gradskog vijeća g. Stjepan Grah postavlja slijedeća pitanja:
- zatražio je donaciju za utrku Zagorje treking od strane Grada ali nije dostavljeno ništa 

te čita sve sponzore utrke među kojima nema Grada Krapine jer nije prepoznati
projekt i ne prepoznaju se dobre stvari,

- spojna cesta Zabok – Krapina – rečeno je da će se početi graditi 2007. godine, sada 
imamo Zagorca za Ministra koji bi tu mogao pomoći te da li postoji dokumentacija za 
tu cestu,

- cesta Varaždin – Sv. Križ Začretje – prošle je godine rečeno da će se početi sa 
izgradnjom 1.07. ali do danas nije započeto ništa te moli odgovor.

Gradonačelnik Josip Horvat je odgovorio da za donacije Grad raspisuje javni poziv za sve udruge te se 
treba javiti. 
Današnji Ministar Čačić je rekao 2003. godine da Zagorci zaborave spojnu cestu. 2007. godine se uspjela 
izraditi studija zaštite okoliša. U našem Prostornom planu je planiran koridor te ceste. 
Za cestu Varaždin – Sv. Križ Začretje zatražit će se pisano obrazloženje.

T O Č K A 3.

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine
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Predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da je materijal za ovu točku primljen uz poziv te otvara 
raspravu. Kako nije bilo nikakovih primjedbi ni prijedloga konstatirao je da je jednoglasno donijeti

Z A K L J U Č A K

Usvaja se skraćeni zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio
ovog zapisnika.

T O Č K A  4.

Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna GUP-a Grada Krapine

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća da je
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2012. godine u 15,30 sati raspravljao o prijedlogu 
Odluke te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

ODLUKA

D o n o s i se Odluka o donošenju Izmjena i dopuna GUP-a Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio 
ovog zapisnika.

T O Č K A 5.

Prijedlog Smjernica razvoja sustava zaštite i spašavanja u 2012. godini

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2012. godine u 15,30 sati raspravljao o prijedlogu 
te ga je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeti slijedeći

ZAKLJUČAK

D o n o s e se Smjernice razvoja sustava zaštite i spašavanja u 2012. godini u tekstu koji čini sastavni dio 
ovog zapisnika.

T O Č K A 6.

Prijedlog Analize stanja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine.  

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2012. godine u 15,30 sati raspravljao o prijedlogu  
te ga je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeti slijedeći

ZAKLJUČAK

D o n o s i se Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio 
ovog zapisnika.
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T O Č K A  7.

Izvještaj o provođenju izbora za mjesne odbore na području Grada Krapine

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g. Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća da je
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2012. godine u 15,30 sati primio na znanje 
Izvješće o provedenim izborima za članove vijeća Mjesnih odbora na području Grada Krapine.
Na temelju istog Gradsko vijeće Grada Krapine je donijelo 

ZAKLJUČAK

Prima se na znanje Izvješće o provedenim izborima za članove vijeća Mjesnih odbora na području Grada
Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  8.

Prijedlog natječaja za prodaju nekretnina – stana u vlasništvu Grada Krapine  

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2012. godine u 15,30 sati raspravljao o prijedlogu 
Odluke te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.
Nakon kraće rasprave  je donijeta sa 15 glasova ZA, 1 glas PROTIV i 3 glasa SUZDRŽANA,  slijedeća

O D L U K A

D o n o s i se Odluka o  prodaji nekretnina - stana u vlasništvu Grada Krapine i natječaj u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  9.

Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Krapine

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2012. godine u 15,30 sati raspravljao o prijedlogu 
Odluke te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.
Nakon kraće rasprave je donijeta sa 18 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽANI,  slijedeća

O D L U K A

D o n o s i se Odluka o osnivanju Savjeta mladih Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog 
zapisnika.

T O Č K A  10.

Prijedlog Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za statutarno – pravna pitanja
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Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje g. Hršak Danko upoznao je članove vijeća da je navedeni 
Odbor na danas održanoj sjednici raspravljao o prijedlogu Odluke te istu u navedenom tekstu uputio 
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

D o n o s i se Odluka o razrješenju i izboru člana Odbora za statutarno – pravna pitanja u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika.

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA
Zoran Gregurović




